



**POLICY FOR USERS IN THE DANISH, ENGLISH AND
ARABIC LANGUAGE**

VELKOMMEN TIL HALAL GUIDEN

(DANSK VERSION)

Assalaamu 'alaikom wa rahmatullahi wa barakaatuhu kære bror og søster.

Der er nogle vigtige ting som vi mener du bør være oplyst om, før du vælger at gøre brug af Halaal Guidens applikation.

Først og fremmest vil vi gøre det klart og tydeligt ved at fremhæve, at vi blot er en platform, der har til formål at være oplysende, hvilket betyder, at vores intention i virkeligheden er, at vi ønsker at organisere og strukturere al den info som vi modtager fra de forskellige spisesteder og små hobbyvirksomheder i Danmark og dernæst videregive dem til dig via. vores applikation.

Dette betyder ikke, at vi ikke forsøger at gøre en indsats ift. at sikre os, at spisestederne opfylder nedenstående krav som Halaal Guiden har sat.

Når et spisested sender sin ansøgning om at blive oprettet, skal den bekræfte nedenstående.

1. De skal bekræfte, at alt hvad de sælger er alkoholfrit – både hvad angår deres føde- og drikkevarer
2. De skal bekræfte, at alt hvad de sælger er svinefrit – både hvad angår deres føde- og drikkevarer.
3. De skal bekræfte, at alt hvad de sælger er halalkød.

Som bruger af Halal Guidens applikation opfordrer vi dig til selv at undersøge yderligere, om det sted du besøger eller køber fra sælger halalkød, således du er på den sikre side, da indehaver af applikationen ikke påtager sig det fulde ansvar angående kontrol, godkendelse og verificering om spisestedets kød er 100% halal.

Derudover fraskriver indehaverne af Halal Guidens applikation enhver handling og udtalelse udført af spisestedet, der modsiger dansk og islamisk lov.

REGLER FOR DEM, DER BRUGER APPLIKATIONEN

§1 Som privatkunde påtager de dem selv ansvaret for deres valg af fødevarer.

§2 Som privatkunde påtager de dem selv ansvaret for at sikre, at det sted, de vælger at spise hos, er halal.

§3 Som privatkunde påtager de dem selv ansvaret for at vurdere anstændigheden af det spisested, de vælger at besøge, samt om det overholder både dansk og islamisk lovgivning.

§4 De påtager dem selv ansvaret for at undersøge ingredienserne i andre spiselige produkter, såsom tilsætningsstoffer i dressinger, olier osv.

Disse regler er udformet med henblik på at sikre overholdelse af halal-standarder og understreger det personlige ansvar for både spisesteder og kunder, samtidig med at Halaal Guiden fraskriver sig ethvert ansvar.

§5 Ved at bruge vores app accepterer du at modtage nyhedsbreve og markedsføringskommunikation fra os. Hvis du ønsker at framelde dig nyhedsbreve eller markedsføringskommunikation, bedes du kontakte os på [Halaalguiden@gmail.com]. Vi vil behandle din framelde-anmodning så hurtigt som muligt.

Vi respekterer dit privatliv og vil ikke dele dine kontaktoplysninger med tredjeparter uden dit udtrykkelige samtykke. Du kan læse mere om vores privatlivspolitik og behandling af personoplysninger på vores hjemmeside.

KØD SLAGTET I DANMARK

Som bruger af Halal Guiden ønsker vi at gøre dig opmærksom på en vigtig politik angående slagtning af dyr i Danmark. Dyr, der bliver slagtet i Danmark, kan blive slagtet på en lidt anderledes måde end den traditionelle halalslagtning, som vi kender den. Det er dit eget ansvar at undersøge, hvordan dyr bliver slagtet i Danmark, og efter rådføring med en islamisk kyndig, træffe din egen beslutning om, hvorvidt du vil følge den holdning, der tillader dig at spise kød fra dyr slagtet i Danmark.

BESKYTTELSE AF PERSONLIGE OPLYSNINGER

Vi tager beskyttelsen af dine personlige oplysninger meget alvorligt. Alle oplysninger, du deler med os, vil blive behandlet fortroligt i overensstemmelse med gældende databeskyttelseslovgivning. Vi deler ikke dine oplysninger med tredjeparter uden dit samtykke, medmindre det er nødvendigt for at opfylde vores serviceforpligtelser over for dig.

BRUGERBETINGELSER OG ANSVARSFRASKRIVELSE

Ved at bruge Halal Guiden accepterer du vores brugerbetingelser og ansvarsfraskrivelse. Vi påtager os intet ansvar for eventuelle tab, skader eller ulemper, der måtte opstå som følge af

brugen af vores tjeneste eller de oplysninger, der findes på vores platform. Det er dit ansvar som bruger at foretage dine egne undersøgelser og træffe informerede beslutninger.

FEEDBACK OG FORBEDRINGER

Vi sætter pris på din feedback og bruger den til at forbedre vores tjeneste. Hvis du har forslag til forbedringer eller oplever problemer, er du velkommen til at kontakte os. Vi stræber efter at imødekomme vores brugeres behov og skabe den bedst mulige oplevelse på Halal Guiden.

OVERHOLDELSE AF LOKALE LOVE OG REGLER

Vi opfordrer alle virksomheder og brugere på vores platform til at overholde alle relevante lokale love og regler. Det er vigtigt for os at opretholde integriteten af vores tjeneste og bidrage positivt til samfundet. Vi forbeholder os ret til at suspendere eller fjerne enhver virksomhed eller bruger, der ikke overholder disse krav.

Teamet bag Halaal Guiden bestræber sig på at levere en førsteklasses service til både vores kunder og de virksomheder, vi samarbejder med. Vi søger at etablere et stærkt bånd baseret på tillid og engagement.

Som enhver organisation er vi imidlertid ikke ufejlbarlige, og vi beder derfor om forståelse og tilgivelse, hvis vi ved en fejltagelse overser noget af relevans for formålet med vores applikation. Vi forsikrer dig om, at vi kontinuerligt arbejder på at forbedre os og minimere eventuelle fejl.

Tak for din tillid og støtte til **Halaal** Guiden.

Halaal Guiden (TG Iværksætter)

CVR-nr.: 43777270

Halaalguiden@gmail.com

København, Danmark

WELCOME TO THE HALAL GUIDE

Assalaamu 'alaikom wa rahmatullahi wa barakaatuhu dear brother and sister.

There are some important things that we believe you should be informed about before choosing to use the Halal Guide's application.

First and foremost, we want to make it clear that we are merely a platform aimed at being informative, which means our intention is to organize and structure all the information we receive from various eateries and small businesses in Denmark and then pass it on to you via our application.

This does not mean that we are not making an effort to ensure that eateries meet the requirements set by the Halal Guide.

When an eatery submits its application to be listed, it must confirm the following:

1. They must confirm that everything they sell is alcohol-free - both their food and beverages.
2. They must confirm that everything they sell is pork-free - both their food and beverages.
3. They must confirm that everything they sell is halal meat.

As a user of the Halal Guide's application, we encourage you to further investigate whether the place you visit or purchase from sells halal meat, so you are on the safe side, as the application owner does not assume full responsibility regarding the control, approval, and verification of whether the eatery's meat is 100% halal.

Additionally, the owners of the Halal Guide's application disclaim any action and statement made by the eatery that contradicts Danish and Islamic law.

RULES FOR USERS OF THE APPLICATION

§1 As a private customer, they assume responsibility for their choice of food.

§2 As a private customer, they assume responsibility for ensuring that the place they choose to dine at is halal.

§3 As a private customer, they assume responsibility for assessing the decency of the eatery they choose to visit, as well as whether it complies with both Danish and Islamic law.

§4 They assume responsibility for examining the ingredients in other edible products, such as additives in dressings, oils, etc.

These rules are designed to ensure compliance with halal standards and emphasize the personal responsibility of both eateries and customers, while the Halal Guide disclaims any responsibility.

MEAT SLAUGHTERED IN DENMARK

As a user of the Halal Guide, we want to make you aware of an important policy regarding the slaughter of animals in Denmark. Animals slaughtered in Denmark may be slaughtered slightly differently than the traditional halal slaughter as we know it. It is your responsibility to investigate how animals are slaughtered in Denmark and, after consulting with an Islamic scholar, make your own decision about whether you will follow the stance that allows you to eat meat from animals slaughtered in Denmark.

PROTECTION OF PERSONAL INFORMATION

We take the protection of your personal information very seriously. Any information you share with us will be treated confidentially in accordance with applicable data protection laws. We do not share your information with third parties without your consent unless necessary to fulfill our service obligations to you.

TERMS OF USE AND DISCLAIMER OF LIABILITY

By using the Halal Guide, you accept our terms of use and disclaimer of liability. We assume no responsibility for any loss, damage, or inconvenience that may arise from the use of our service or the information found on our platform. It is your responsibility as a user to conduct your own research and make informed decisions.

FEEDBACK AND IMPROVEMENTS

We appreciate your feedback and use it to improve our service. If you have suggestions for improvements or experience issues, please feel free to contact us. We strive to meet the needs of our users and create the best possible experience on the Halal Guide.

COMPLIANCE WITH LOCAL LAWS AND REGULATIONS

We encourage all businesses and users on our platform to comply with all relevant local laws and regulations. It is important for us to maintain the integrity of our service and contribute positively to society. We reserve the right to suspend or remove any business or user who fails to comply with these requirements.

The team behind the Halal Guide strives to provide a first-class service to both our customers and the businesses we collaborate with. We aim to establish a strong bond based on trust and commitment.

However, like any organization, we are not infallible, and therefore we ask for understanding and forgiveness if we inadvertently overlook anything relevant to the purpose of our application. We assure you that we are continuously working to improve ourselves and minimize any errors.

Thank you for your trust and support of the Halal Guide.

Halal Guide (TG Entrepreneurship)

CVR no.: 43777270

Halaalguiden@gmail.com

Copenhagen, Denmark

مرحبًا بكم في دليل الحلال

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته أيها الأخ العزيز والأخت العزيزة.

هناك بعض الأمور الهامة التي نعتقد أنه يجب عليكم أن تكونوا على علم بها قبل اختيار استخدام تطبيق دليل الحلال.

أولاً وقبل كل شيء، نود أن نوضح أننا مجرد منصة تهدف إلى التوعية، وهذا يعني أن نبتنا في الواقع هي تنظيم وترتيب جميع المعلومات التي نتلقاها من مختلف المطاعم والشركات الصغيرة في الدنمارك ومن ثم تمريرها لكم عبر تطبيقنا.

وهذا لا يعني أننا لا نبذل جهداً لضمان أن المطاعم تلبى المتطلبات التي حددها دليل الحلال.

عندما يقدم مطعم طلباً لإدراجه، يجب عليه تأكيد ما يلي:

1. يجب عليه تأكيد أن كل ما يبيعه خال من الكحول - سواء كانت الطعام أو المشروبات.

2. يجب عليه تأكيد أن كل ما يبيعه خال من الخنزير - سواء كانت الطعام أو المشروبات.

3. يجب عليه تأكيد أن كل ما يبيعه لحوم حلال.

باعتبارك مستخدماً لتطبيق دليل الحلال، نشجعكم على التحقق بأنفسكم مما إذا كان الم

كان الذي تزورونه أو تشترون منه يبيع لحوم حلال، لذا تكونون على الجانب الآمن، حيث لا يتحمل صاحب التطبيق المسؤولية الكاملة فيما يتعلق بالتحكم والموافقة والتحقق من ما إذا كانت لحوم المطعم حلال بنسبة 100٪.

بالإضافة إلى ذلك، يتصل أصحاب تطبيق دليل الحلال من أي إجراء أو بيان يتناقض مع القانون الدنماركي والإسلامي.

قواعد لمستخدمي التطبيق

§ 1 بصفته عميلاً خاصاً، يتحملون مسؤولية اختيارهم للأطعمة.

§ 2 بصفته عميلاً خاصاً، يتحملون مسؤولية ضمان أن المكان الذي يختارون تناول الطعام فيه هو حلال.

§ 3 بصفته عميلاً خاصاً، يتحملون مسؤولية تقييم مدى لائقية المطعم الذي يختارون زيارته، وما إذا كان يلتزم بكل من القانون الدنماركي والإسلامي.

§ 4 يتحملون مسؤولية التحقق من مكونات المنتجات الأخرى القابلة للأكل، مثل الإضافات في الصلصات والزيوت وما إلى ذلك.

تم تصميم هذه القواعد لضمان الامتثال لمعايير الحلال وتشدد على المسؤولية الشخصية لكل من المطاعم والعملاء، في حين يتتصل دليل الحلال من أي مسؤولية.

اللحوم المذبوحة في الدنمارك

بصفتك مستخدماً لتطبيق دليل الحلال، نرغب في توجيه انتباهك إلى سياسة مهمة بشأن ذبح الحيوانات في الدنمارك. قد يتم ذبح الحيوانات في الدنمارك بطريقة مختلفة قليلاً عن الذبح الحلال التقليدي كما نعرفه. من مسؤوليتك البحث عن كيفية ذبح الحيوانات في الدنمارك وبعد التشاور مع عالم دين إسلامي، اتخاذ قرارك الخاص بما إذا كنت ترغب في اتباع الموقف الذي يسمح لك بتناول لحوم الحيوانات المذبوحة في الدنمارك.

حماية المعلومات الشخصية

نحن نأخذ حماية معلوماتك الشخصية على محمل الجد. سيتم معالجة جميع المعلومات التي تشاركها معنا بسرية وفقاً لقوانين حماية البيانات السارية. نحن لا نشارك معلوماتك مع أطراف ثالثة دون موافقتك، ما لم يكن ذلك ضرورياً للوفاء بالتزاماتنا الخدمية تجاهك.

شروط الاستخدام وإخلاء المسؤولية

من خلال استخدام دليل الحلال، تقبل شروط الاستخدام وإخلاء المسؤولية الخاصة بنا. نحن لا نتحمل أي مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو إزعاج قد ينشأ نتيجة لاستخدام خدمتنا أو المعلومات الموجودة على منصتنا. من مسؤوليتك كمستخدم إجراء أبحاثك الخاصة واتخاذ قرارات مستنيرة.

تغذية الردود والتحسينات

نحن نقدر تعليقاتك ونستخدمها لتحسين خدمتنا. إذا كان لديك اقتراحات لتحسينات أو واجهت مشاكل، فلا تتردد في الاتصال بنا. نحن نسعى لتلبية احتياجات مستخدمينا وخلق أفضل تجربة ممكنة على دليل الحلال.

الامتثال للقوانين والأنظمة المحلية

نحن جميع الشركات والمستخدمين على منصتنا على الامتثال لجميع القوانين والأنظمة

المحلية ذات الصلة. من المهم بالنسبة لنا الحفاظ على نزاهة خدمتنا والمساهمة بشكل إيجابي في المجتمع. نحفظ بالحق في تعليق أو إزالة أي شركة أو مستخدم لا يلتزم بهذه المتطلبات.

يسعى فريق دليل الحلال إلى تقديم خدمة من الطراز الأول لكل من عملائنا والشركات التي نتعاون معها. نهدف إلى إقامة علاقة قوية تقوم على الثقة والالتزام.

ومع ذلك، مثل أي منظمة أخرى، فإننا لسنا بلا عيوب، ولذلك نطالب الفهم والمغفرة إذا تجاوزنا عن غير قصد أي شيء ذو صلة بغرض تطبيقنا. نؤكد لكم أننا نعمل باستمرار على تحسين أنفسنا وتقليل أي أخطاء.

شكرًا لتفهمكم ودعمكم لدليل الحلال.

رقم سجل المؤسسات: 43777270

Halaalguiden@gmail.com

كوبنهاجن، الدنمارك